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Besprekingsverslag Vervoerregioraad 22/03/2023 

  
Klant: MOW   

Project: Vervoerregio Gent Auteur: Eline Stroobants  

Onderwerp: Vervoerregioraad Datum: 22/03/2023 

Project manager: Stien Van Rompuy Plaats: Raadzaal Gent 

Referentienummer: 4656-0005 Datum bespreking: 22/03/2023  
Aanwezig Zie aanwezigheidslijst in 

bijlage 
 

  
 
Agenda: 

 Goedkeuring verslag 08/02/2023 
 Aanpassing Huishoudelijk reglement    
 KT OV-plan 

o Fasering  
o Hoppinpunten 
o Deelfietsen      

 RMP proces 
o Timing 
o Slotevent 

 RMP ontwerp-MER 
 RMP beslissing voorlopig ontwerp RMP 

o Wijzigingen RMP 
o Opmerkingen uit actoren en collegebesluiten 
o Beslisdocument      

 Varia      
       

Via de sharepoint zijn volgende documenten te raadplegen: 

 Presentatie VVRR 

 Presentatie OV-plan 

 Verslag VVRR 08/02/2023 

 Voorlopig ontwerp RMP  

 Ontwerp MER 

 Opmerkingen RMP v1 

 Beslisdocument 

1 Goedkeuring verslag vorige vervoerregioraad  

Opmerkingen bij het verslag 
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>>  Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2 Aanpassing huishoudelijk reglement 

Opmerkingen bij het verslag 
 
Vertegenwoordiging van Eeklo wordt gewijzigd. 
 
>>  De aanpassingen aan het huishoudelijk reglement worden goedgekeurd. 
 

3 OV-plan 

Toelichting fasering door Caroline Maes (De Lijn) 

- Afgelopen maandag heeft Gent de boodschap gegeven dat er geen goedkeuring gegeven 
wordt om haltes te schrappen bij fase 1. 

- Dit zorgt ervoor dat er een aantal dingen wijzigen in fase 1 voor Vervoerregio Gent (zie 
presentatie). De aanpassingen in stad Gent worden verschoven naar fase 2 (januari 2024). 

 
 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Luc Van Waesberghe (Zelzate): Betekent dat dat lijn 55 zal gewijzigd worden? 
o Caroline Maes: Er zal enkel impact zijn op het grondgebied van Stad Gent. 

- Yves Deswaene (Lochristi): Hebben de frequenties Beernem – Zaffelare – Lochristi 
daaronder te leiden? 

o Caroline Maes: Er zal enkel impact zijn op het grondgebied van Stad Gent. 
 

Toelichting hoppinpunten door Pieter Descamps 

 
- De hoppinpuntendatabank wordt opgebouwd. Hiervoor is input nodig vanuit de gemeenten. 
- In deze databank worden zaken mbt aanbod en infrastructuur ingevuld. 
- Er werd een eerste inschatting gemaakt welke hoppinpunten prioritair zijn. Dit zijn de 

hoppinpunten waar deelfietsen worden voorzien vanuit Vervoer op Maat. Er wordt de vraag 
gesteld aan de gemeenten om dit na te kijken. 

- Er wordt gevraagd om contact op te nemen met de hoppinpuntenmanager als er vragen & 
aanvullingen zijn vanuit de gemeenten. 

 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Koen Christiaen (NMBS): Wij gaan ervan uit dat, voor de hoppinpunten die aan een station 
liggen, de uitvoerder de NMBS op tijd gaat betrekken. 
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- Hendrik Van de Veere (Kaprijke): Hoe wordt bepaald of AWV of de gemeente de uitvoerder 
is? 

o Hannelore Deblaere: Als er AWV/gemeente staat dan moeten jullie onder elkaar 
bepalen wie de trekker/uitvoerder is en samen afspraken maken rond de uitvoering 
van de werken.  

- Hannelore Deblaere: Er waren enkele vragen vanuit Nazareth vooraf doorgestuurd. Het gaat 
over de status van hoppinpunten (dit wordt in het verslag opgenomen). Een andere vraag 
gaat over het verliezen van subsidie. 

o Guido Vaganée (VVSG): Ik heb begrepen dat Nazareth het gefaseerd wil aanpakken. 
De budgetten worden per legislatuur opgemaakt, en als de volgende legislatuur 
dezelfde subsidies mogelijk maakt, dan kan je twee keer de subsidie aanvragen. 

 
 
Toelichting deelmobiliteit door Hannelore Deblaere (zie presentatie) 
 

- De minister heeft beslist dat de vervoerregio’s de autonomie krijgen om de deelsystemen te 
organiseren. 

- DMOW is een samenwerkingsovereenkomst aan het opstellen om het budget van de 
Vlaamse Overheid over te hevelen naar de vervoerregio’s. Die overeenkomst zou moeten 
klaar zijn tegen eind mei 2023 om te delen met de vervoerregio’s.  In juni zou de 
vervoerregioraad dan moeten beslissen hoe de deelfietsen (budget VOM) in vervoerregio 
Gent in de markt gaan gezet worden (wie). 

 
- Het dagelijks bestuur stelt voor om te gaan voor een gezamenlijke aanbesteding. 

 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 
Benedikt Demunck (De Pinte): Stel dat Veneco de aanbesteding doet, kunnen de gemeenten die niet 
onder Veneco vallen dan ook gebruik maken van dat aanbod? 

- Nina Saerens (Veneco): Dit wordt juridisch nog onderzocht maar het is wel de ambitie om 
dat voor alle gemeenten van de vervoerregio te kunnen aanbieden. We zien dat de andere 
intercommunales ook aan het bekijken zijn om dit zo te doen. 

 
Benedikt Demunck (De Pinte):  

- Kan Farys ook de aanbesteding doen? 
- Als er een andere aanbieder dan Blue Bike wordt gekozen, hoe zal dat praktisch te werk 

gaan? 
o Hannelore Deblaere: Dit zal ik uitzoeken tegen de volgende raad. 

 
Marc Cromheecke (Provincie): Zijn de inkomsten dan ook voor de vervoerregio? Zolang we daar geen 
zicht op hebben, kennen we het budget eigenlijk niet. 

- Guido Vaganée: Dit wordt bekeken in een werkgroep en willen we zo snel mogelijk zicht op 
krijgen. De overheadkosten voor het aanbesteden, daar moet ook nog een regeling voor 
getroffen worden. Bovendien zijn we bezig om dit voor elke vervoerregio op dezelfde lijn te 
krijgen, zodat telkens dezelfde terminologie gebruikt wordt. 

 
Robbe De Wilde (Wetteren): Zal de aanbesteding kunnen gebruikt om als gemeente zelf, met eigen 
budget, extra deelfietsen te bestellen? 

- Hannelore Deblaere (MOW) en Nina Sarens (Veneco): Dat moet mogelijk zijn, en zal 
afhankelijk zijn van het type aanbesteding. 
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- Wetteren: Kunnen er ook verschillende soorten deelsystemen in die aanbesteding worden 
opgenomen (back-to-one vs back-to-many)? 

o Hannelore Deblaere: In het  OV-plan zijn er enkel back-to-one fietsen opgenomen. 
o Guido Vaganée: De meerdere systemen moeten mogelijk zijn als dat zo opgenomen 

wordt in de aanbesteding. Als het gaat om deelmobiliteit in functie van 
netwerklogica, dan is een back-to-one-systeem echter wenselijker. 

- Nina Sarens (Veneco): Ook meegeven dat er geen exclusiviteit is op vlak van aanbieders. 
 
Nina Sarens (Veneco): Wat als een gemeente al een exclusiviteitscontract heeft voor deelmobiliteit? 

- Guido Vaganée: In dat geval zal een gemeente met die aanbieder een overeenkomst 
moeten sluiten. 

- Merijn Gouweloose: In Gent is er alvast geen exclusiviteitscontract. 
 
Frank Vandenbulcke (De Werkvennootschap): Hoe zal het systeem geëvalueerd worden? 

- Hannelore Deblaere: Dit zal gebeuren in kader van de evaluatie en bijsturing van het KT OV-
plan. Er zijn hiervoor nog geen KPI’s bepaald. 

- Guido Vaganée: De termijn voor evaluatie moet wel lang genoeg zijn, anders zal de kostprijs 
de hoogte in gaan. 

 
>> De vervoerregioraad geeft de goedkeuring om de aanbesteding gezamenlijk te doen. Dit wordt de 
komende maanden verder uitgewerkt. 

4 RMP proces 

Toelichting door studiebureau en Hannelore Deblaere – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

 
Timing 

- Momenteel is voorzien om in openbaar onderzoek te gaan midden mei, dit hangt af van het 
moment waarop de minister haar goedkeuring geeft 

o Hannelore Deblaere: We volgen deze tijdslijn en moment van beslissing door de 
minister goed op. MOW heeft haar bedenkingen bij het organiseren van een 
openbaar onderzoek in de zomervakantie, een voorkeur is er dus om de periode 
van 60 dagen grotendeels buiten de vakantie te situeren 

 
Er wordt een slotevent georganiseerd op 26 april in Gent, daar zijn de leden van de raad ook op 
uitgenodigd. Op het slotevent is een pers- en fotomoment voorzien. 

- Hannelore Deblaere: Het persbericht over de voorlopige vaststelling van het RMP door de 
vervoerregioraad wordt pas verspreid nav het slotevent van 26 april. Als de minister haar 
goedkeuring dan nog niet gegeven heeft, is dit een herinnering 
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5 ontwerp MER 

Toelichting door studiebureau en Hannelore Deblaere – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

- Het dossier dat naar de minister gaat, bevat zowel het voorlopig ontwerp RMP als het 
ontwerp MER. 

- Wegens een advies vanuit Team MER van de Vlaamse Overheid, is het ontwerp MER 
bijgestuurd en werd het later dan voorzien doorgestuurd naar team MER. Een nieuwe versie 
ligt nu bij Team MER ter informeel advies. We hebben op vandaag nog geen nieuw advies 
gekregen, maar dit is wel beloofd tegen ten laatste 30 maart. Dit houdt een risico in. Als we 
het ontwerp RMP en ontwerp MER voorlopig vaststellen, dan kan er nog een advies vanuit 
het Team MER volgen waarop we het MER en dus eventueel het RMP moeten bijsturen. 

- Vanuit het Dagelijks Bestuur is er voor gekozen om dit risico te nemen en het ontwerp RMP 
en ontwerp MER op deze Vervoerregioraad voor te leggen ter voorlopige vaststelling. 

 
 

6 RMP beslissing voorlopig ontwerp RMP 

Toelichting door studiebureau en Hannelore Deblaere – presentatie op Sharepoint vervoerregio 

- Wijzigingen RMP 
o Zie presentatie. 

 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 

- Dirk Gistelinck (Melle): De aanvullende paragraaf over het onderscheid tussen R4-West en 
R4-Oost is verwarrend. Wat wordt hiermee bedoeld? 

- Hannelore Deblaere: Dit komt vanuit het principe dat de R4-West in de kanaalzone een 
meer verbindende functie heeft dan R4-Oost in de kanaalzone. De nieuwe 
wegencategorisering laat die differentiatie echter niet toe en daarom werden ze allebei als 
Vlaamse Hoofdweg gecategoriseerd. We wensen dat onderscheid schriftelijk toe te voegen 
in het RMP. 

- Frank Vandenbulcke: Het zou logischer zijn om dit vanuit het TEN-T netwerk te benaderen. 
Dit is reeds vastgelegd en bepaalt het verschil tussen de twee wegen. 

- Ignaas Claeys: Dit onderscheid is al jarenlang bepalend voor de wegencategorisering in de 
kanaalzone en is ook bepalend voor het verschil in ontwerp van R4WO. Dat dit onderscheid 
in het RMP wordt opgenomen, is daarom essentieel. De benadering vanuit het TEN-T 
netwerk zou inderdaad een correctere en eenvoudigere omschrijving zijn dan hetgeen wat 
nu wordt voorgesteld. 

 
Voorstel: We verwijderen de laatste twee zinnen uit de passage en vervangen het door een 
verwijzing naar het TEN-T netwerk. 
 
Dit wordt de nieuwe versie van de paragraaf: 
De vervoerregio stemt in om zowel de R4 West, als de R4 Oost op te nemen als Vlaamse hoofdweg. 
Doch, de vervoerregio wenst het huidig onderscheid in hiërarchie tussen R4 West en R4 Oost te 
bevestigen, zoals deze ook in het Europees “comprehensive TEN-T network” is aangeduid. 
 
Toevoeging bij de presentatie: Het logo van Infrabel wordt nog aangepast in het RMP. 
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>> De vervoerregio gaat akkoord met de gepresenteerde wijzigingen en de wijziging in de paragraaf 
over de R4 en logo Infrabel . 
 
 

- Opmerkingen uit actoren en collegebesluiten : opmerkingendocument 
o Hannelore Deblaere: Een overzicht van de opmerkingen wordt toegevoegd als 

bijlage aan het verslag van de vervoerregioraad 
 

- Beslisdocument  
o Hannelore Deblaere: De opmerking over de paragraaf van de R4 wordt ook 

toegevoegd aan het beslisdocument met duiding van hoe dit is aangepast in het 
regionaal mobiliteitsplan. 

 
>> De vervoerregioraad keurt het voorlopig ontwerp RMP goed, rekening houdend met de vermelde 
aanvullingen. 
 

7 Varia 

Brief aan de minister  

- nog geen antwoord binnen, wordt bezorgd aan leden vvrr van zodra het binnen komt 
 
Max Mobiel 
 

- Sofie Delannoy (North Sea Port): Max Mobiel heeft aangegeven dat zij gehoord hebben dat 
zij hun werking moeten stopzetten. We willen hier onze bezorgdheid uiten dat er een 
voldoende kwalitatief alternatief moet uitgebouwd worden. 

- Hannelore Deblaere: Dit is het resultaat van gesprekken tussen Max Mobiel en MOW 
(centraal). Ik heb gevraagd naar een gesprek om hierover toelichting te krijgen en te kijken 
wat de gevolgen hiervan zijn. 

 
 
Expeditie K 
 

- Guido Vaganée: Ter vervanging van de VVSG-trefdag wordt er binnenkort in Kortrijk 
“Expeditie K” georganiseerd. Hier zal ook een mobiliteitsfestival aanwezig zijn. 

 
 
 
Verslag opgemaakt door 
Eline Stroobants en Ward Ronse  
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Bijlage: aanwezigheidslijst 
 
Assenede Hilde Baetslé  A  

Aalter Patrick Hoste A  

De Pinte Benedikte Demunck A  

Deinze Bart Van Thuyne  A  

Deinze Laura Moreels A  

Destelbergen Michaël Vercruyssen V  

Eeklo Michel De Sutter A  

Evergem Lucas Van der Meersch V  

Gavere Christophe De Boever A  

Gent Filip Watteeuw V met volmacht  

Gent Sofie Aelterman A  

Gent Merijn Gouweloose A  

Kaprijke Hendrik Van de Veere A  

Laarne Jasmien Jaques V met volmacht  

Lievegem Chris De Wispelaere A  

Lochristi Yves Deswaene A  

Maldegem Danny Vannevel V  

Melle Dirk Gistelinck A  

Merelbeke Luc Van Huffel V  
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Nazareth Ivan Schaubroek  V  

Nazareth Danny Claeys V  

Sint-Martens-
Latem 

Rigo Van de Voorde A  

Wachtebeke Peter Van Bambost V  

Wachtebeke Rudy Van Cronenburg V met volmacht  

Wetteren Robbe De Wilde A  

Zelzate Luc Van Waesberghe A  

Zulte Simon Lagrange A  

AWV Lucie Pertry V  

De Lijn Caroline Maes A  

De 
Werkvennootsch
ap 

Frank Vandenbulcke A  

MOW Hannelore Deblaere A  

MOW Katia Rottiers A  

NMBS Koen Christiaen A  

North Sea Port Sofie Delannoy A  

North Sea Port Peter Van Parys V  

Provincie Oost-
Vlaanderen 

Mark Cromheecke A  

Provincie Oost-
Vlaanderen 

Riet Gillis V  

Veneco Tim Scheirs A  

VVSG Guido Vaganée A  



 

BV_20230322_VVRR_def_Vjun 9 (10)
 

VVSG Michiel Apers V  

MDK Thomas Gerets V  

dOMG Ignaas Claeys A  

SWECO Ward Ronse A  

SWECO Eline Stroobants A  

SWECO  Veerle Duportail A  
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Bijlage: opmerkingen RMP v1 


